
PROTOKÓŁ NR 33/24 Z POSIEDZENIA KOMISJI SKARG, 

WNIOSKÓW I PETYCJI RADY POWIATU TARNOGÓRSKIEGO, 

KTÓRE ODBYŁO SIĘ W DNIU 7 MARCA 2024 ROKU 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Tarnogórskiego Adam Chmiel na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) 

stwierdził prawomocność obrad – 3 radnych obecnych. Następnie poddał 

pod głosowanie następujący porządek obrad: 

1) rozpoznanie petycji złożonej przez pana Dawida Fronczka, 

2) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji, 

3) sprawy bieżące. 

Wyniki głosowania: obecnych – 3, „za” – 3, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Porządek obrad został przyjęty. 

Ad 1) 

Przewodniczący Komisji przedstawił treść petycji złożonej przez pana 

Dawida Fronczka (załącznik nr 2). Następnie powiedział, że „Powiat czeka 

taki solidniejszy remont tych dróg”. Liczy na to, że pojawią się środki 

zewnętrzne związane z funduszami unijnymi, żeby udało się poprawić stan 

dróg powiatowych. 

Radny Lucjan Galios stwierdził, że środki na remonty dróg powinny być 

zabezpieczone w budżecie Powiatu na kolejny rok w oparciu o „rejestr” 

inwestycji i remontów. Uważa, że należy „prawdę powiedzieć”, że kwota 

10 mln zł na remonty dróg „to jest nic”. Żeby drogi powiatowe 

doprowadzić do zadowalającego stanu potrzeba ok. 120 mln zł. Podkreślił 

także, że braki w budżecie, np. na oświatę, nie powinny być pokrywane 

„z dróg”. Budżet na drogi nie może być „rezerwą” dla innych wydatków. 

Radna Krystyna Trzęsiok stwierdziła, że petycja jest jak najbardziej 

zasadna. Po czym zwróciła uwagę, że w tej chwili Powiat nie dysponuje 
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takimi środkami, aby tą drogę wyremontować od podstaw. Wyraziła 

nadzieję, że w najbliższej przyszłości drogi zostaną „dokładnie i solidnie” 

wyremontowane ze środków unijnych. Podkreśliła, że główna „droga 

dojazdowa do gminy” Zbrosławice wymaga priorytetowej naprawy. 

Radny Lucjan Galios podał przykład rozwiązania wprowadzonego 

w Czechach polegającego na przejęciu dróg przez państwo. 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby Radzie Powiatu 

Tarnogórskiego rekomendować uznanie Rady Powiatu Tarnogórskiego 

za niewłaściwą do rozpatrzenia petycji wniesionej przez pana Dawida 

Fronczka. 

Wyniki głosowania: obecnych – 3, „za” – 3, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3. 

Ad 2) 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie protokół nr 32/24 

z posiedzenia Komisji w dniu 16 stycznia 2024 roku. 

Wyniki głosowania: obecnych – 3, „za” – 3, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Protokół został przyjęty. 

Ad 3) 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie. 

Porządek posiedzenia Komisji został wyczerpany. Na tym zakończono 

posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Tarnogórskiego 

(-) Adam Chmiel 
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